
BR.0012.3.3.2025 

Protokół Nr 13/2025 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  

z dnia 24 marca 2025 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Infrastruktury otworzyła Przewodnicząca Komisji, Zofia Pyla. W posiedzeniu 
udział wzięli Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu 
oraz:  

− Elżbieta Burtan – Starosta Krakowski, 

− Wojciech Pogan – Wicestarosta,  

− Edyta Jaśnikowska – Skarbnik Powiatu, 

− Grzegorz Stokłosa – Członek Zarządu, 

− Wojciech Pałka – Radny Powiatu, 

− Jerzy Derela – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego,  

− Rafał Kopeć – Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodnicząca Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej, Zofia Pyla przedstawiła porządek 
obrad:  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie kworum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia 

4. IS 2025 harmonogram inwestycji 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/123/2025 Rady Powiatu 
w Krakowie z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie powierzenia Gminie Zabierzów prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Krakowskiego 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmiany Uchwały Budżetowej 
Powiatu Krakowskiego na rok 2025 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Liszki prowadzenia zadania 
publicznego Powiatu Krakowskiego 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Iwanowice prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Krakowskiego 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Michałowice prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Krakowskiego 
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10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Krzeszowice prowadzenia 
zadania publicznego Powiatu Krakowskiego 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zwrotu 
darowanych nieruchomości położonych w Skawinie przy ul. Nad Potokiem na rzecz Skarbu 
Państwa 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 
położonych w Skawinie przy ul. Nad Potokiem na rzecz Powiatu Krakowskiego 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 
nieograniczonego niezabudowanej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Powiatu 
Krakowskiego, położonej w obr. Czernichów, jedn. ewid. Czernichów 

14. Sprawy bieżące 

15. Zamknięcie obrad  

Komisja jednogłośnie - 6 głosami za - przyjęła proponowany porządek obrad. 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Michał Tochowicz zgłosił uwagę do protokołu dotyczącą sprostowania swojej wypowiedzi w pkt. 16,  

Wprowadzono sprostowanie wypowiedzi Michała Tochowicza, które otrzymało brzmienie: 
„…uzgodnienia dotyczą wszystkich gmin i dotyczą kwestii przejęcia zadania, którego gmina Słomniki 
jest świadoma”. 

Arkadiusz Wrzoszczyk ponownie przypomniał, aby Zarząd Dróg Powiatu Krakowskiego przedstawiał 
opinie czy wnioski przyjęcia zadań przez gminę.  Prosił, aby do wszystkich radnych zostały 
przesyłane protokoły z uzgodnień IS, które były realizowane w miesiącach grudzień, styczeń 
2024/2025. Zwrócił uwagę, iż radni nie otrzymali tych protokołów, zaś Referujący punkty porządku 
obrad odwołuje się do nich. Dodał, że zapoznanie się z treścią wspomnianych protokołów  zapewnia 
świadomość głosowania. Zaproponował, skonkretyzowanie terminu przedstawienia wspomnianych 
materiałów przez Zarząd Dróg Powiatu Krakowskiego. 

Zofia Pyla wyjaśniła, że materiały przesłane przez Zarząd Dróg Powiatu Krakowskiego zostały 
przekazane radnym. 

Komisja jednogłośnie - 6 głosami za - przyjęła protokół ze zgłoszoną poprawką. 

4. IS 2025 HARMONOGRAM INWESTYCJI 

Jerzy Derela omówił harmonogram zadań przyjętych do realizacji w ramach IS,  stanowiący załącznik 
nr 2. 

Karol Pawelko prosił o doprecyzowanie zadania budowy chodnika przy drodze nr 2161K w 
miejscowości Polanowice gminy Słomniki i odcinka gminy Kocmyrzowa. 

Jerzy Derela wyjaśnił, że w ramach partnerstwa trójstronnego jest możliwa realizacja zadania w 
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całości, przy wstępnej deklaracji ze strony gmin:  Słomniki i Kocmyrzowa o solidarnym przeznaczeniu 
środków na finansowanie zadania.  

Jarosław Raźny zapytał o powierzenie zadania gminie Wielka Wieś w miejscowości Będkowice,  
budowę zatok autobusowych w Modlnicy i zadania w terenie gminy Zielonki w miejscowościach 
Garlica Murowana i Węgrzc.  

Jerzy Derela poinformował, że powierzono gminie Wielka Wieś realizację zadania i  trwa okres 
składania ofert przetargowych na budowę dwóch zatok autobusowych w miejscowości Modlnica ul. 
Szydło. Wyjaśnił istotę poprawy bezpieczeństwa na odcinku od budynku OSP w kierunku mostku w 
Garlicy Murowanej oraz propozycji prac związanych z budową sieci informatyczno-telefonicznej na 
ulicy A9 w Węgrzcach. 

Arkadiusz Wrzoszczyk zapytał o plany realizacji zadania IS - skrzyżowania ul. Kopernika z drogami 
osiedlowymi na terenie gminy Skawina, które to zadanie było przedmiotem grudniowych ustaleń. 
Zapytał, czy była rozpatrywana i analizowana koncepcja wprowadzenia organizacji (sygnalizacji 
świetlnej)  oraz o wnioski zrealizowania tego zadania i uregulowania skrzyżowania tak, aby było 
bezpieczne. 

Jerzy Derela wyjaśnił, że zadanie jest trudne w realizacji. Zgodnie z ustaleniami z gminą Skawina, aby 
wprowadzić zasady bezpieczeństwa ruchu drogowego, należałoby zastosować wariant rozbudowy 
skrzyżowania ulic Kopernika i Ogrody. Zaznaczył, że  sama sygnalizacja świetlna nie rozwiąże 
trudnego odcinka z uwagi na przesunięcie dróg. 

Arkadiusz Wrzoszczyk prosił o informacje na piśmie dotyczącą ustaleń z gminą Skawina, wyboru 
wariantu i dalszych poczynań w tej kwestii. 

Mariusz Zieliński zapytał o zaawansowanie prac drogowych przy rondzie w Bibicach, gmina Zielonki 
w związku z nadchodzącymi obchodami. 

Jerzy Derela wyjaśnił, że umowa zawarta z wykonawcą określa termin wykonania  prac na koniec 
maja.  Zostały jeszcze do wykonania roboty porządkowe i oznakowania, ale teren zostanie 
zabezpieczony na czas obchodów w gminie. 

Nie było więcej pytań.  

5. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY UCHWAŁY NR XI/123/2025 RADY POWIATU 

W KRAKOWIE Z DNIA 26 LUTEGO 2025 R. W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE ZABIERZÓW PROWADZENIA 

ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO 

Jerzy Derela  omówił projekt uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie - 6 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

6. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY BUDŻETU I ZMIANY UCHWAŁY BUDŻETOWEJ 

POWIATU KRAKOWSKIEGO NA ROK 2025 
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Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie - 6 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

7. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE LISZKI PROWADZENIA 

ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO 

Jerzy Derela omówił projekt uchwały. 

Krzysztof Krupa poinformował, że rozmawiał z Przewodniczącym Rady Gminy Liszki oraz, że Wójt 
Gminy Liszki oczekuje powierzenia tego zadania. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja - 5 głosami za i 1 wstrzymującym się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

8. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE IWANOWICE PROWADZENIA 

ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO 

Jerzy Derela omówił projekt uchwały. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja - 5 głosami za, 1 przeciw i 1 wstrzymującym się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 

9. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE MICHAŁOWICE PROWADZENIA 

ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO 

Jerzy Derela omówił projekt uchwały. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały.  

Komisja - 4 głosami za i 2 wstrzymującymi się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

10. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE KRZESZOWICE PROWADZENIA 

ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO 

Jerzy Derela omówił projekt uchwały. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja - 4 głosami za i 2 wstrzymującymi się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

11. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA DOKONANIE ZWROTU 
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DAROWANYCH NIERUCHOMOŚCI POŁOŻONYCH W SKAWINIE PRZY UL. NAD POTOKIEM NA RZECZ 

SKARBU PAŃSTWA 

Rafał Kopeć omówił projekt uchwały. 

Adam Ślusarczyk zaproponował, aby w całości przedyskutować oba projekty uchwał. 

Dyskutowano nad  zwrotem darowizny oraz nabyciem nieruchomości w Skawinie. 

Wojciech Pogan wyjaśnił, że Zarząd chce, by zamiana czy kupno nieruchomości, bez względu na 
formę prawną była ekwiwalentna i taką propozycję chce zaproponować. 

Elżbieta Burtan omówiła proponowane rozwiązania. Zaznaczyła, że kierunek i dalsze prowadzenie 
rozmów w zakresie zamiany czy kupna nieruchomości z gminą Skawina są korzystne dla Powiatu 
Krakowskiego.  

Mariusz Zieliński zapytał, czy Zarząd prowadził już rozmowy z Burmistrzem Skawiny. 

Elżbieta Burtan wyjaśniła, że to Gmina Skawina  zaproponowała działki do ewentualnej zamiany czy 
kupna. Podczas wizyty potwierdzono, że działka przy ul. Podbory jest najlepszym rozwiązaniem. 
Podkreśliła, że po  podjęciu uchwał przez Radę byłaby możliwość oficjalnego wystąpienia do 
Burmistrza Gminy Skawina z zamiarem kupna czy zamiany działki na ul. Podbory. 

Piotr Goraj zapytał o operat szacunkowy działki gminnej przy ul. Podbory. 

Elżbieta Burtan wyjaśniła, że operat działki w Skawinie przy ul. Nad Potokiem został zlecony, a 
Burmistrz Miasta i Gminy  Skawiny zlecił operat działki przy ul. Podbory. 

Adam Ślusarczyk zapytał o pisemne uzgodnienia z Zarządem Województwa i Burmistrzem Gminy 
Skawina w zakresie prowadzonej inwestycji oraz  czy kwestia własności fragmentu działki przy ul. 
Podbory,  która jest w rękach osoby fizycznej, poprawi warunki czy warunkuje o realizacji inwestycji. 

Dyskutowano w kontekście uzgodnień i prowadzonego dialogu w przedmiotowej sprawie. 

Wojciech Pogan podkreślił, że przedstawiona propozycja ma na celu uratowanie inwestycji 
procedowanej od trzech lat.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja - 7 głosami za i 2 przeciw  - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

12. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA NABYCIE NIERUCHOMOŚCI 

POŁOŻONYCH W SKAWINIE PRZY UL. NAD POTOKIEM NA RZECZ POWIATU KRAKOWSKIEGO 

Rafał Kopeć omówił projekt uchwały . 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja - 7 głosami za i 2 wstrzymującymi się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

13. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA SPRZEDAŻ W DRODZE 
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PRZETARGU NIEOGRANICZONEGO NIEZABUDOWANEJ NIERUCHOMOŚCI GRUNTOWEJ STANOWIĄCEJ 

WŁASNOŚĆ POWIATU KRAKOWSKIEGO, POŁOŻONEJ W OBR. CZERNICHÓW, JEDN. EWID. CZERNICHÓW 

Rafał Kopeć omówił projekt uchwały . 

Adam Ślusarczyk zapytał o podjęcie decyzji w kontekście strategii funkcjonowania szkoły. Stwierdził, 
że takie decyzje winny być poprzedzone dłuższą dyskusją i dobrym przeanalizowaniem. Zapytał o 
zapisy planu zagospodarowania przestrzennego . 

Rafał Kopeć odpowiedział, że przeznaczenie tego terenu do sprzedaży odbyło się za zgodą 
Dyrektora Szkoły, który zastrzegł, że pieniądze z przetargu powinny zostać przeznaczone na cele 
statutowe Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego im. Franciszka Stefczyka  w 
Czernichowie. 

Piotr Goraj zapytał, jaki jest powód wystawieniu tej działki na sprzedaż i czy biegły, który dokonał 
wyceny, wziął pod uwagę położenie działki w zakolu Wisły i pokłady w żwirów tam występujące. 

Elżbieta Burtan wspomniała, że to teren zalewowy z planem budowy polderów. 

Wojciech Pałka zapytał, czy zgłosił się już podmiot z ofertą kupna tej nieruchomości. 

Dyskutowano w zakresie propozycji sprzedaży budynku Starostwa przy ulicy Włościańskiej oraz 
wysokości środków finansowych ze sprzedaży działek. 

Wojciech Pogan zaznaczył, że nieruchomość w Czernichowie to trudny teren i jej sprzedaż może się 
okazać sukcesem.  

Dyskutowano o ewentualnych lokalizacjach pod nową siedzibę Starostwa. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja - 7 głosami za i 3 wstrzymującymi się - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

14. SPRAWY BIEŻĄCE 

Michał Tochowicz zapytał o szanse odbudowania rowów w miejscowości Janikowice, gmina 
Słomniki. 

Jerzy Derela poinformował o podpisaniu umowy na prace utrzymaniowe na rok 2025, tak aby w 
pierwszym stopniu odbudować systemy odwadniające, w tym również w Janikowicach. 

Zofia Pyla przekazała prośbę Sołtysa Dąbrowy Szlacheckiej o zabranie worków ze śmieciami 
złożonymi przy ulicy Długiej, tj. drodze powiatowej nr 2181, które to śmieci zostały zebrane podczas 
akcji sprzątania wsi  . 

Arkadiusz Wrzoszczyk zaznaczył, że Gmina sama utylizuje śmieci zebrane podczas tego typu akcji.  

Dyskutowano o pozimowym sprzątaniu dróg.  

Jerzy Derela, na prośbę Arkadiusza Wrzoszczyka, zapewnił, że przedstawi harmonogram sprzątania 
dróg powiatowych po akcji zima.. 
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Jarosław Raźny wnioskował o naprawę barierek przy chodniku w Więcławicach. 

Jerzy Derela wyjaśnił, że poprzednia usterka została naprawiona, jednak barierki ponownie zostały 
uszkodzone i też kolejny raz będą naprawione. 

Wojciech Pałka zwrócił uwagę, iż projekt uchwały Rady Miasta Krakowa w przedmiocie strefy 
czystego transportu Miasta Krakowa inaczej traktuje mieszkańców Powiatu. Zapytał czy Zarząd 
Powiatu w jakiejś formie wypowiedział się co do projektu tej uchwały i zamierzeń Miasta Krakowa . 

Elżbieta Burtan odpowiedziała, że poparła głos gmin w tej sprawie. 

15. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Komisji Infrastruktury i Gospodarki 
Komunalnej, Zofia Pyla zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji 
Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  

Zofia Pyla 

Protokołowała: 

Agnieszka Fiałkowska-Saletnik 


